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Minnesanteckning Närsjukvårdsgrupp Sammansatta vård och 
omsorgsbehov 190226 
 
Närvarande: 
Kristina Wallstedt, Tommy Carlgren, Maria Åberg, Sofia Gustafsson, Lars 
Thuvesen, Ann-Karin Olin, Maria Aronsson, Tove Holmgren, Lill-Britt Svärd, 
Lena Larsson, Ronny Brandberg 
 
Förhindrade:  
Catarina Jakobsson, Anette Lagerbäck, Erika Kovacsne Toth 
 

1. Godkännande av dagordning/ anmälan övriga frågor 
1.1 Maria Käll berättar om Sårvårdsprojektet hemsjukvården gjort i 

Vänersborgs kommun. Bilaga. Vänersborgs kommun kommer att 
fortsätta med projektet under 2019. 

1.2 Erika från Vårdsamverkan uteblev och kommer att skicka skriftlig 
information. 

1.3 Maria Aronsson berättar om mötet i den delregionala gruppen kring   
in och utskrivningsprocessen. Oklarheter kring begrepp. Viktigt att 
prata samma språk. Man vill öka antalet SIP:ar. SIP skall göras i 
SAMSA. Även i öppen vården. Se protokoll 13/2-19. 

1.4 Fråga till närsjukvårdsgruppen om vi behöver mer stöd/hjälp från 
kansliet. Vi funderar tills nästa möte. Kan vi få administrativt stöd? 

1.5 Förslag till rutin blodtransfusion, bifogas. Det är en 
Samverkansrutin mellan kommun och primärvården. Transport 
frågan är inte klar. Regiontransporten kan leverera men det kan bli 
ett problem i tex. Brålanda då transporten anländer sent på dagen. 
Det finns frågor kring transfusionsaggregat. Palliativa enheten 
förser sina patienter med det. Det går att köpa in 
transfusionsaggregat i mindre förpackningar enligt Anna-Karin. Vi 
beslutar om att ta rutinen. Tommy återkommer kring 
transportfrågan. 

1.6 Förslag till samverkansdokument kring diabetes. Lars återkommer 
till maj mötet. 

1.7 Utbildningsansvarig läkare är Margareta Olsson. Sofia 
sammanställer utbildningsförslag från ssk i HSV och mailar till Ann-
Karin Olin. 

1.8 Inkomna synpunkter gällande rutin för läkemedelsgenomgångar. 
Lena Larsson skickar ett förslag utifrån Dr Quantenbergs förslag på 
labbprover inför läkemedelsgenomgångar. 

1.9 Nyheter från verksamheterna:  
Nordstan: Dr Wiik går i pension i april. Dr Söderberg går i pension 
till hösten. USK och ssk gör hembesök. En ssk skall arbeta med 
sår.  

SIP:ar
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Vänerparken har ändrat jourmottagningen, 
mindre än tidigare påminner om 
jourcentralerna. Doktor och usk bokar tillsammans sina besök. 
MedPro : Ronny tar över som verksamhetschef för Torpa och 
Brålanda. Lena kommer att vara kvar i koncernen. 
Asylmottagningen kommer att tas bort. Har en ssk mottagning på 
Restad gård. Har en bra bemanning även på Rehab sidan.  
Vargön: Läkarna försöker att gå ut till Ekeliden och Lundala och 
ronda. 
Kommunen: 
Nyhaga och Regnbågen kommer att flytta till Niklasbergsvägen 1. 
Nyhaga drar ner till 12 kortidsplatser. Anledningen är ekonomiska 
då socialförvaltningen har sparkrav. Lindbacken och Tärnan 
(Solängen) flyttar till Niklasbergsvägen 1 i slutet av april. Anette 
Lagerbäck kommer att vara chef för sjuksköterskorna på hela 
Niklasbergsvägen 1. Kastanjevägens omsorgsboende flyttar in till 
Tärnan (Solängen). Förvaltningsledningen budskap är att alla 
platser skall användas optimalt, vilket kan innebära att korttids 
patienter kan hamna på ordinära säbo platser. Hur skall 
primärvården hantera dessa patienter? Vi beslutar att den doktor 
som vanligtvis rondar på det aktuella säbo tar de akuta frågorna 
kring patienterna men vid större insatser så skall PAL kontaktas. 
Information kring att det nu kommer att bli två Verksamhetschefer i 
äldreomsorgen Anna Cederlund kommer att vara verksamhetschef 
för Hemtjänsten och Maria Sundvall Möller kommer att vara 
verksamhetschef för särskilda boenden.  
 
1.8 Medarbetarenkäten bifogades i kallelsen. 
1.9 Ingen runt bordet är anmäld till Samverkansdagen 8/3. 

 
2. Samverkansdokumentet kring Demensvården är klart, bifogas i 

protokollet. Demens sjuksköterskan kan bistå med broschyrer.  
3. Sofia tar upp frågan om kallelser till läkarbesök och provtagning kan 

skickas till Hemsjukvården. Frågan bordläggs till nästa möte. 
 
 
 
 
Vid anteckningarna 
Sofia Gustafsson 


